
 

Dato: 24/08/2023 18.00 

Deltagere: 
Jesper Lauridsen (JL),  Chris@an Winnem (CW),  JyDe Colling (JC), Thomas Bach Møller (TM),  Jogvan 
Joenssen (JJ), Mia Trosbjerg (MT), Mads Lundsgaard (ML), Kenneth Juul Nielsen (KJ), Chris@an 
Kallisch (CK) 
Gæster: Jonas og Chris@na (fra ungdom) 
ASud: Kim Sørensen (KS) 

Godkendelse af referat fra sidste møde: godkendt. 

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Formand 

NæsWormand  

Kasserer 

Havnen Har i samarbejde med med C-holdet påbegyndt etablering af 
et havnekontor (i den sydlige del af bestyrelseslokalet) 

Bes@ller en vurdering af mulighederne for ny fastgørelse af 
bådbroer hos A1-ingenørfirma. Rapporten vil indgå som en del 
af den forhåbentligt forestående oprensning af havnen. 

Klubhus Indhenter @lbud på ny indgangsdør (mod syd). 
Torsdagsspisning i september (28/9) 
Standernedhaling 4/11 med punch og  
Afriggerfest (11/11): A_er-sailing. (pt. undersøger bestyrelsen 
om der er frivillige @l planlægningen). 
Arbejder med informa@onsa_ener @l vintersæsonen. 

Ungdom Præsenta@on af 5-årig visionsplan for ungdomsafdeling 
-meget fin gennemgang af ungdomsafdelings ønsker og 
visioner for de kommende års arbejde. Bestyrelsen er posi@vt 
inds@llet og ser frem @l et godt samarbejde. 

Motor Grillede ifm. Kalundborg Rock´er på trods af dårligt vejr. 

Kølbåd Har mistet et par ankre ifm. stormvejr og erstaDer disse. 
Et par både deltager i årets udgave af Romsø-rundt 
kapsejladsen. 

Bestyrelsesmøde Referat 



PR 

Nye emner @l 
behandling

-Bord-bænke sæt på broerne 

Brug af borde-bænkesæt på broerne forudsæ4er enighed om 
brug og ops8lling blandt alle omkringliggende pladser. 

-Opdatering af hjemmesiden 

Der er ønsker om en opdateret (og mere brugervenlig) 
hjemmeside. Bestyrelsen vil sammen med web-udvalget 
undersøge behovet og se hvordan den eksisterende løsning kan 
videreudvikles eller om der skal et alterna8v på banen. 

Status på renovering af klubbens ydre rammer 

-Tovholder inviterer interesserede medlemmer 8l møde i løbet 
af September. 

Status på klub-båd 

-Der arbejdes fortsat på finansieringsløsninger og 
specifika8oner for brug af båden.  

E_erårets møderække (indhold). 

-Gennemgang af årshjul. 

-Fællesdrev 8l bestyrelsesarbejde. 

-bestyrelseslokalet frem8dige brug. 

-Digtalisering af klubbens medier.

Næste møde 14/9 18.00

Evt. -Vingsted (klubkonference 10/11). 
-Ny propel @l den store RIB bes@lles. 
-Jollekranen har gentagne gange været defekt og der skal 
etableres en varig løsning med fokus på sikkerhed og 
dri_ssikkerhed.  
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